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PROTOKÓŁ Nr XXII/2012 kadencji 2010 - 2014 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 6 września  2012 roku, o godz. 14.
00

 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu otworzył sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 
oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 

Porządek przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał Rady  Powiatu w sprawie: 

- utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym w Środzie Śląskiej przy ul. Kilińskiego 33, 
- przyjęcia logo Powiatu Średzkiego oraz określenia zasad jego użyczenia, 
- zmiany uchwały Nr XVIII/126/2012 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 26 kwietnia 2012 
r. w sprawie powierzenia Gminie Miękinia zadania zarządzania publiczną drogą powiatową nr 
2058D, 
- pozbawienia drogi powiatowej nr 2051 D kategorii drogi powiatowej, 
- utworzenia Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego 
- przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego, 
- zasad reprezentacji Powiatu Średzkiego w Związku Powiatów Województwa 
Dolnośląskiego, 
- zmian w Uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie sesji.  
 
Wicestarosta 
W imieniu Zarządu proszę o wycofanie z dzisiejszego porządku obrad trzech uchwał odnośnie: 
utworzenia Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego, przyjęcia statutu Związku Powiatów 
Województwa Dolnośląskiego i zasad reprezentacji Powiatu Średzkiego w Związku Powiatów 
Województwa Dolnośląskiego. Kiedy Zarząd prosił o zwołanie dzisiejszej sesji, jeszcze 
obowiązywały ustalenia między powiatami, które zapadły tutaj na konwencie, który odbył się  w 
Środzie Śląskiej, że do 15 września powinniśmy utworzyć Związek Powiatów Województwa 
Dolnośląskiego. W chwili obecnej, ponieważ są wątpliwości formalne, trwa dyskusja między 
Geodetą Wojewódzkim a Głównym Geodetą Kraju odnośnie zapisów w statucie o utworzeniu 
tego związku, proszę o wycofanie. I najprawdopodobniej ze zmienionymi lekko zapisami uchwały 
wrócą na koniec września pod obrady sesji.     
 
Za wycofaniem projektu uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatów Województwa 
Dolnośląskiego Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 15 P – 0 W – 0 
 
Za wycofaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa 
Dolnośląskiego, Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 15 P – 0 W – 0 
 
Za wycofaniem projektu uchwały w sprawie zasad reprezentacji Powiatu Średzkiego w Związku 
Powiatów Województwa Dolnośląskiego, Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 15 P – 0 W – 0 
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Przewodniczący Rady 
Zapytał kto jest za przyjęciem porządku po zmianach? 
 
Radny Wojewódka 
Ja chciałem w kwestii formalnej jeszcze zabrać głos, bo powiedział Pan, że jest to sesja 
zwyczajna, porządek jest niezgodny ze statutem, bo brakuje punktu „15 minut dla wyborców” 
brakuje punktu „Interpelacje i zapytania radnych”, „Wnioski i oświadczenia radnych”. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie radny za przedstawienie porządku sesji odpowiada Przewodniczący. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący, statut określa w przypadku sesji zwyczajnej jakie punkty… 
 
Przewodniczący Rady 
Proszę bardzo Pan Sekretarz. 
 
Radny Wojewódka    
Ale czy mogę dokończyć? Rozumiem, że jest to kolejna sesja w trybie nadzwyczajnym zwołana? 
 
Przewodniczący Rady 
Poza programowa, nie nadzwyczajna. 
 
Radny Wojewódka 
To może, czy jest to sesja w trybie nadzwyczajnym, czy jest to sesja … 
 
Przewodniczący Rady 
Nie jest to sesja w trybie nadzwyczajnym, jest to sesja poza programowa. 
 
Sekretarz 
Statut Powiatu Średzkiego nie określa sformułowania sesja nadzwyczajna. Natomiast Państwo 
przyjmujecie projekt pracy na cały rok. W momencie kiedy pojawia się sesja, która była 
nieplanowana, jest traktowana jako ta zwoływana na wniosek wnioskodawcy. Czyli mówić krótko, 
tutaj Zarząd jest wnioskodawcą i to Zarząd przedkłada propozycje porządku obrad, taki właśnie 
jak Państwo macie w materiałach, i tylko Zarząd może wnioskować o zmianę tego porządku 
obrad. Także statut sam nie posługuje się słowem nadzwyczajna sesja, natomiast jest zwoływana 
w trybie poza programowym, w sensie przyjmowania przez Radę w ramach pracy na cały rok. 
 
Radny Wojewódka 
Czyli jest to już kolejna sesja, czy druga z kolei, w takim trybie zwołana, kiedy mieszkańcy obecni 
na sesji, czy radni Powiatu nie mają prawa zadawania pytań, czy składania interpelacji. Jakaś 
taka nowa tradycja powstaje, także będą takie sesje gdzie radnym się w jakiś sposób ogranicza 
wykonywanie mandatu. Nie wiem jaki będzie kolejny krok, może sesje bez radnych będą 
zwoływane. Nieco dziwnie to wygląda, ale w takim razie wnioskuję do Zarządu o rozszerzenie 
porządku o te punkty, które się nie znalazły. 
 
Przewodniczący Rady 
No Panie radny gratuluję wystąpienia, natomiast jest to wystąpienie, które nie wnosi niczego. 
 
Radny Wicha 
Też w kwestii formalnej, to że się stało i tutaj popieram Pana Wojewódkę, nie ma interpelacji, nie 
ma podstawowych punktów, gdzie można wnioskować i tak dalej. Źle się dzieje, to znaczy z tego 
by wynikało, czy Zarząd, czy Pan Przewodniczący, bo Pan Przewodniczący odpowiada za 
porządek obrad, że nie chce usłyszeć pewnych rzeczy, tu jest taki w pewnym stopniu knebel na 
usta. Dziękuję. 
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Sekretarz 
Może jedną rzecz, Przewodniczący Rady ma obowiązek prawny zwołać sesję z takim 
porządkiem jak wnioskodawca przedłożył. Wnioskodawcą był Zarząd, czyli Pan Przewodniczący 
nie mógł zadecydować, czy jakiś punkt zostanie, czy też nie. 
 
Radny Wojewódka 
Czyli wynika z tego, że Zarząd nie chce, żeby radni zadawali pytania, czy interpelacje składali. 
Wiem, że można na piśmie złożyć poza sesją, tak, ale jest wiele rzeczy, o które wystarczy 
zapytać na sesji, nie trzeba interpelacji składać. Tym bardziej, że przychodzą mieszkańcy, którzy 
też mogą chcieć zadać jakieś pytania i tu się pozbawia takiej możliwości. Ale skoro Zarząd się 
czegoś boi, sprawa Zarządu… 
 
Przewodniczący Rady  
Panie radny na mój wniosek są „sprawy różne”, gdyby były tematy, które warto podnieść na sesji. 
Natomiast jest to sesja typowo robocza, 27 września mamy sesję planowaną na której znajdą się 
wszystkie te punkty. 
 
Wicestarosta 
Ta sesja została zwołana w konkretnym celu. Sesja będzie we wrześniu, która będzie z 
normalnym porządkiem zwołana przez Przewodniczącego Rady. Jeżeli Zarząd zwołuje sesję w 
konkretnym celu, czyli przyjęcia dwóch uchwał, bez przyjęcia których nie będzie możliwe 
powstanie szkoły, czy nie będzie możliwe złożenie wniosku do „schetynówki” przez Gminę, która 
chce zrobić drogę powiatową. Dlatego my nie ograniczamy możliwości wypowiedzi, są „sprawy 
różne”. Ale jeśli będzie normalna sesja z normalnym porządkiem obrad, przepraszam za 
określenie „normalny”, ale ta sesja jest to sesja robocza zwołana w określonym celu. I 
poprosiliśmy radnych, aby te uchwały, które my proponujemy zostały przyjęte. A nikt nie będzie 
ograniczał wypowiedzi radnych, ani dzisiaj, bo są „sprawy różne”. Jeśli są sprawy bieżące, to w 
tych „sprawach różnych” można poruszyć. A będzie jeszcze sesja we wrześniu, w tym miesiącu z 
normalnym porządkiem, z interpelacjami, tematem. Dzisiejsza sesja  zwołana jest przez Zarząd w 
określonym celu o czym Pan Przewodniczący na początku poinformował. 
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady 
Zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach?                   
 
Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami, Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 11  P – 0  W – 4 
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał Rady  Powiatu w sprawie: 
- utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym w Środzie Śląskiej przy ul. Kilińskiego 33, 
- przyjęcia logo Powiatu Średzkiego oraz określenia zasad jego użyczenia, 
- zmiany uchwały Nr XVIII/126/2012 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 26 kwietnia 2012 
r. w sprawie powierzenia Gminie Miękinia zadania zarządzania publiczną drogą powiatową nr 
2058D, 
- pozbawienia drogi powiatowej nr 2051 D kategorii drogi powiatowej, 
- zmian w Uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie sesji. 

 
 

Ad. 3/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
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- utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym w Środzie Śląskiej przy ul. Kilińskiego 33, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Szałankiewicz odczytał projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Lidia Walerych – Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 
Na dzień dzisiejszy mamy pięciu uczniów, właściwie ten piąty już jest prawie że, bo chodzi o 
różne procedury dotyczące badania, skierowania przez Poradnię Psychologiczno – 
Pedagogiczną. Te dzieci kończą Gimnazjum upośledzone w stopniu umiarkowanym, bo szkoła 
zawodowa dla dzieci w stopniu lekkim istnieje u nas. Teraz chcielibyśmy utworzyć szkołę, tak 
zwaną przysposabiającą do zawodu, do pracy dla uczniów upośledzonych w stopniu 
umiarkowanym. Na dzień dzisiejszy mam pięciu uczniów, szósty jest w trakcie, że tak powiem 
badania i będzie też na pewno u nas. Dlaczego? Proszę Państwa, Ci uczniowie często kończyli 
swoją edukację na poziomie gimnazjum. Rodzice bardzo chcieli, bo w innych szkołach 
ościennych powiatów są takie szkoły, na terenie Kątów Wrocławskich, nie wspomnę już o 
Wrocławiu, czy w pobliżu Polkowic, czy tak dalej, u nas takiej szkoły nie było. Mamy coraz więcej 
uczniów z upośledzeniem umiarkowanym, którzy kończą nasze gimnazjum i później albo trafiali 
do warsztatów lub na warsztatach się kończyło, trzy lata. A tak będą mieli edukację wydłużoną o 
trzy lata. Co jest po takiej szkole dla naszych uczniów? Dzieciaki te mają przyuczenie do zawodu, 
jest to właściwie przygotowanie do samoobsługi w gospodarstwie domowym, my wybraliśmy 
sobie też ogrodnictwo, gdzie będziemy mogli też nawiązać kontakt w Jugowcu z zakładem 
ogrodniczym, tam będą mogli w przyszłości pracować, nabywać kwalifikacje jako ogrodnik, bo też 
chętnie ten właściciel przyjmuje takich uczniów, mamy też tam naszego ucznia, jest zatrudniony. I 
też jako pracownik, to się nie będzie nazywało pracownik biurowy, ale elementy pracy biurowej. 
Myślę, że nasze dzieciaki będą miały możliwość później jakiegoś takiego dalszego rozwoju i prac 
w utrzymaniu się, nie będą bagażem dla społeczeństwa, po to też ta szkoła zostanie utworzona. 
Tyle, jak są jakieś pytania, chętnie odpowiem.                
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XXII/150/2012  w sprawie utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 
Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Środzie Śląskiej przy ul. 
Kilińskiego 33, 
 

- przyjęcia logo Powiatu Średzkiego oraz określenia zasad jego użyczenia, 
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Szałankiewicz odczytał projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XXII/151/2012  w sprawie przyjęcia logo Powiatu Średzkiego oraz określenia 
zasad jego użyczenia, 
 

- zmiany uchwały Nr XVIII/126/2012 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 26 kwietnia 2012 
r. w sprawie powierzenia Gminie Miękinia zadania zarządzania publiczną drogą powiatową nr 
2058D, 
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Wiceprzewodniczący Rady K. Szałankiewicz odczytał projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XXII/152/2012  w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/126/2012 Rady Powiatu w 
Środzie Śląskiej z dnia 26 kwietnia 2012 r. w sprawie powierzenia Gminie Miękinia zadania 
zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2058D, 
 
 

- pozbawienia drogi powiatowej nr 2051 D kategorii drogi powiatowej, 
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Szałankiewicz odczytał projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XXII/153/2012  w sprawie pozbawienia drogi powiatowej nr 2051 D kategorii 
drogi powiatowej, 
 

- zmian w Uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012. 
 
Wicestarosta odczytał projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Radny Wojewódka 
Tak przy okazji tej uchwały chciałem zapytać, bo na poprzedniej sesji Zarząd informował Radę o 
sprzedaży budynku szpitala, nie widzę tych dochodów w tej uchwale, w sierpniu miał być akt 
notarialny podpisany, a przed aktem wpłacona kwota 400 tys. zł., więc czy jeszcze nie został ten 
akt podpisany, czy to będzie w następnej uchwale, w zmianach wprowadzenie…? 
 
Wicestarosta 
Akt notarialny nie został podpisany, musiał ulec zmianie wykaz nieruchomości przeznaczonych 
do sprzedaży dlatego, że  w tym o którym informowaliśmy była cała nieruchomość, która była 
wydzierżawiona w maju 2010 roku. Okazało się, że była wydzierżawiona także działka pod stacją 
transformatorową, położoną za naszym domem dziecka, nie związaną w ogóle z tą 
nieruchomością. Ponieważ tą działkę wyłączyliśmy ze sprzedaży, musi być już nowy wykaz 
nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży i dlatego akt notarialny będzie najprawdopodobniej 
pod koniec września.      
  
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 1  podjęła 
uchwałę nr XXII/154/2012  w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na 
rok 2012. 
 
Ad.4/ Sprawy różne. 
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Radna Rachwalska 
Rozumiem, że w tym punkcie mogę złożyć wniosek, tak? 
 
Przewodniczący Rady 
Raczej nie, na następnej sesji. Natomiast, tak jak już powiedziałem, złożone wnioski nie będą 
podlegały rygorom statutu, w związku z tym nie otrzyma Pani, lub otrzyma odpowiedź, ale nie 
będzie to… 
 
Radna Rachwalska 
W takim razie nie będę się wdawać w szczegóły. Uprzedzę tylko, że na przyszłej sesji w trybie 
odpowiadającym rygorom złożę wniosek o zmianę organizacji ruchu na skrzyżowaniu dróg 
powiatowych 2087D i 2079 D, odnośnie podniesienia bezpieczeństwa w związku z tragicznym 
wypadkiem, który miał miejsce dwa tygodnie temu w tym miejscu, także na wniosek 
mieszkańców z sugestią rozwiązania tego problemu. 
 
Przewodniczący Rady 
Pani radna, jeśli mogę sugerować, proszę złożyć przed sesją wniosek na piśmie, żeby Komisja 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego mogła wcześniej rozeznać sytuację i ustosunkować się do 
tego. 
 
Wicestarosta 
Jeśli można, bo temat jest znany nie od dzisiaj, taki wniosek przez Zarząd został złożony, 
Komisja Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego zaopiniowała go pozytywnie z sugestią 
wprowadzenia po modernizacji tego skrzyżowania, po przebudowie drogi do Udanina. Dlatego, 
że każda zmiana, niestety ludzie jeżdżą z przyzwyczajenia i zmiana wprowadzona tak, 
przepraszam za określenie, bez okazji, czyli wprowadzona w trakcie, jeśli nie będzie widać, że 
się coś innego zmieniło. Czyli jak jest przebudowa skrzyżowania, nowa droga, to ludzie zwracają 
uwagę. Ludzie nie zwracają uwagi i Komisja Bezpieczeństwa obawia się, że zmiana, tylko sama 
zmiana, organizacji ruchu dzisiaj może spowodować jeszcze większe zagrożenie. 
 
Radna Rachwalska  
Wcześniejsze postawienie znaków i przyzwyczajenie ludzi do tej zmiany może odnieść pełny 
skutek, bo na pewno tak szybko ta inwestycja nie będzie przeprowadzona na tym odcinku. Tam 
jest poprawiona droga z autostrady, od zjazdu do autostrady jest w całkiem dobrym stanie, w 
najgorszym jest ta na Udanin. Także ja tutaj jednak sugerowałabym i będę prosić, żeby tą 
organizację, żeby przyzwyczaić ludzi do ewentualnej zmiany, zresztą jest ona podnoszona przez 
bardzo wielu kierowców, wystarczy znaki stop… 
 
Przewodniczący Rady 
Sesja planowa 27 września, nie wykluczam, że odbędzie się o godzinie 9.00. Nie są jeszcze do 
końca wyjaśnione sprawy, ale najprawdopodobniej o godzinie 14.00 będę musiał być we 
Wrocławiu. W związku z tym odbędzie się 27 września, niewykluczone, że o godzinie 9.00, o 
czym będę jeszcze informować oficjalnie. Natomiast w tej chwili informuję i sugeruję, że może 
być zmieniona godzina sesji - zamiast o 12.00 o 9.00. Komisje 26 września w trybie 
dotychczasowym będą ustalać Przewodniczący Komisji. Protokoły z sesji czerwcowej i lipcowej 
zostaną udostępnione do wglądu wysokiej Rady do zaopiniowania, do wniesienia wniosków 
tydzień przed sesją. 8-9 Święto Wina w Mieście Skarbów w zeszłym roku byliśmy 
współgospodarzem tej imprezy w tym roku Starostwo Powiatowe nie partycypowało w kosztach 
obchodów tejże uroczystości. Pan Burmistrz zaprosił Pana Starostę, Pana Wicestarostę, mnie 
oraz Zarząd Powiatu jako oficjalnych gości Pana Burmistrza na tych obchodach. Dożynki 
powiatowo – gminne które się odbyły, opinia o tych dożynkach jest pozytywna, byliśmy 
współgospodarzem, z tego co naliczyłem dziesięciu radnych uczestniczyło w tych dożynkach. 
 
Radna Rachwalska 
Panie Przewodniczący pozwolę sobie zwrócić się do Pana w kwestii terminu i godziny następnej 
sesji. Dosyć dużo nam zajęło na początku kadencji ustalenie tego, żeby to jednak odbywało się w 
godzinach co najmniej po godzinie 12.00. Nie chodzi o to, czy mamy prawo nie być w pracy w 
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tym dniu, bo to jest oczywiste. Natomiast charakter naszej pracy jest bardzo różny i tutaj ja od 
siebie i od kolegów, którzy pracują, chciałabym prosić, jednak być może rozważyć, inny termin 
tego spotkania naszego na sesji, żeby to nie był ostatni czwartek o 9.00. Ja pracuję w szkole i 
nawet, jeśli mam prawo zostawić dzieci na te trzy godziny, to jednak one tracą. Ja w imieniu tych 
swoich podopiecznych, jak również systemu pracy wszystkich innych radnych. Aczkolwiek 
pomijając, że mamy prawo do wolnego dnia i … są za tą nieobecność. 
 
Przewodniczący Rady  
Rozumiem Pani radna, no każdy termin dla kogoś nie odpowiada. Ustaliliśmy, że o 12.00, 
przemyślę to i ewentualnie sesja odbędzie się bez mojego udziału, jeśli nie będzie innego 
wyjścia.                     
 
Ad.13/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XXII w 
kadencji 2010 – 2014 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
 
 
Protokołowała 
          (-) 
Maria Pstrowska 
 
                                                                                                   Przewodniczący Rady  
                                                                                                                   (-) 
                                                                                                        Witold Rutkowski 
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